

Live Out the Spirit of Care  
Sing for Our Next Generation



# 聖誕頌歌節

## Carol Singing Festival

行動展關愛 為下代頌歌

18~24.12.2010

www.cdmf.org.hk



政務司司長唐英年

於2010年12月21日下午2:30假

海港城為「聖誕頌歌節」正式揭開序幕。

Mr Henry Tang Ying-Yen, the Chief Secretary for Administration,

will officially launch the Festival at the Harbour City at 2:30pm on 21 December 2010.

特別合作夥伴: 義務工作發展局 AGENCY FOR VOLUNTEER SERVICE

支持伙伴: 民政事務總署 Home Affairs Department

最佳拍檔: WMA P.C. Woo & Co. 律師樓

特別鳴謝: 場地: 上水廣場 LANDMARK NORTH, Cityplaza, wtc more, Hysan 希慎, 青衣城, 東港城, 香港電車有限公司 HONG KONG TRAMWAYS, LIMITED, VEOLIA TRANSPORT RATP

地政總署 Lands Department, 香港特別行政區政府 康樂及文化事務署, 香港國際機場 HONG KONG INTERNATIONAL AIRPORT, MTR, 荷里活廣場, 朗豪坊 LANGHAM PLACE A Champion REIT Property, 晶苑集團 CRYSTAL GROUP, ifc

HARBOUR CITY 海港城, H Hongkong Land, 新城市廣場 New Town Plaza, 新都會廣場 METRO-PLAZA, 奧海城 Olympian City, 德福廣場, 主題服裝: Event Uniform, 晶苑集團 CRYSTAL GROUP, 齊聲響應: RTHK 香港電台

# 兒童發展配對基金

## 「聖誕頌歌節」活動概述

由「兒童發展配對基金」舉辦的首屆全港「聖誕頌歌節」定於2010年12月18至24日舉行。「聖誕頌歌節」的目的是要向市民推廣一股以身體力行扶育下一代青少年的新文化。支撐這股新文化思維的根柱，是一項「目標理財」計劃和「優質友師」計劃。此外，亦通過活動為參加「兒童發展基金」的青少年籌募其個人儲蓄配對金。

獻唱聖誕頌歌的團隊來自社會各界人士，包括社區、商界、教會和學校組織等。每個組織均自行自費組織參加，每位演唱者演出時均會穿着大會活動服裝。演出地點廣及香港、九龍及新界等全港百多個演唱地點，包括大型商場、港鐵沿線、機場、康文署轄下場地及其他不同社區地點為全港市民獻唱聖誕頌歌，帶上最美好的祝福。

每支頌歌團隊可由十至二十人組成不等，歌詠團均以清唱獻唱。頌歌團隊可選擇在大會安排分配的地點獻唱，或自行安排在自選的社區地點獻唱。

為了達到可以幫助每位有需要的貧困家庭孩子配對其每月港幣200元儲蓄金額的目的，「聖誕頌歌節」希望所有演唱者作出最少港幣200元的善款捐獻。為表示鳴謝，參與表演的每位歌詠團團員將獲發嘉許狀，大會亦會頒發籌款最高歌詠團、最高參與率團體及最多義工參與團體三大項獎譽，以茲鼓勵。

政務司司表長唐英年將於12月21日為整項活動正式揭開序幕。而閉幕匯演將於12月24日假香港公園舉行。歌詠團團員有機會參加由香港電台主辦的「聖誕園林音樂會」，象徵是次活動完滿結束。

有關活動詳情，請瀏覽[www.cdmf.org.hk](http://www.cdmf.org.hk)

## **Child Development Matching Fund Carol Singing Festival – an Overview**

The **Child Development Matching Fund** is going to organize the first **Carol Singing Festival** in Hong Kong from the **18 to 24 December, 2010**. The Festival is to advocate to the public to actively invest time, manpower and financial resources to enrich our younger generation based on a scientifically evidenced youth development model of "Target Savings" programme and the "Quality Mentorship" programme. The Event will also raise funds to match the personal savings of the participating youths enrolled in the Child Development Fund.

Choir teams come from all walks of life including members of the community, the business sectors, schools, churches and other organizations. Carols and songs of blessings will be sung throughout the territories at many public locations, major shopping malls, the Mass Transit Railway stations, the Airport and approved public venues. Dressed in event uniforms, the choirs are expected to volunteer their time and resources to sing for the Festival.

Every choir will consist of 10 to 20 members and choirs are expected to sing without music accompaniment. The participating choirs may perform in designated venues arranged by the organizer, or, in their own arranged venues.

To achieve the fund raising objective of matching the HKD200 per month personal savings of the needy child from a deprived family, each choir member is encouraged to donate a minimum of HKD200 matching fund. To acknowledge their contribution, each member will be presented a Certificate of Recognition. There will be three special acknowledges to the Highest Fund Raising Team, Highest Participation Team and Most Volunteer Team.

Mr Henry TANG Ying-Yen, the Chief Secretary for Administration will officially launch our Festival while the Finale will be held in the Hong Kong Park on Christmas Eve. Some choirs will participate to sing in the "Christmas Concert in the Park" organized by RTHK to mark the official closing of the Festival.

Please visit [www.cdmf.org.hk](http://www.cdmf.org.hk) for further information about the Festival.